
 

 

 
Yliopistokeskussopimuksen uusiminen vuosille 2025-2029 / Kokkolan yliopistokeskus 
Chydenius 
  
Kaupunginhallitus 11.06.2024 § 91    
138/00.04.02/2024    
 

Valmistelija: talous- ja hallintojohtaja Leena Sämpi 
 
Kokkolan yliopistokeskuksen toiminta on sopimusperusteista. 
Yliopistot sitoutuvat toimimaan yliopistokeskuksessa omilla 
vahvuusalueillaan. Sopimuksen mukainen alueen tukirahoitus 
muodostaa 10-12 % yliopistokeskuksen vuosittaisesta 
kokonaisrahoituksesta eli se on merkittävä tukijalka 
yliopistokeskuksen toiminnalle. Alueellinen rahoitus velvoittaa ja 
kannustaa yliopistoja toimimaan alueella. 
 
Kannuksen kaupunginhallitus päätti 30.10.2012 § 150 sitoutua 
Kokkolan yliopistokeskus Chydeniuksen vuosittaiseen toiminta-
avustukseen vuosina 2013-2018 solmitun 
yliopistokeskussopimuksen mukaisesti. Sopimusta jatkettiin vuosille 
2019-2024 kaupunginhallituksen päätöksellä 29.5.2018 § 71. 
 
Kokkolan yliopistokeskus Chydenius on lähettänyt 
sopimusluonnoksen yliopistokeskustoimintaan sitoutumisesta 
uudella sopimuskaudella 2025-2029. Asiasta on neuvoteltu 
kaupunginjohtajan, kasvatus- ja opetusjohtajan, kehitysjohtajan sekä 
Kokkolan yliopistokeskus Chydeniuksen johtajan kesken. 
 
Sopimuksen mukainen toiminta-avustus Kannuksen kaupungin 
osalta vuonna 2024 on 14 151,20 euroa. Sopimushinta on sidottu 
sopimuksen voimaanastumisajankohdan mukaiseen 
elinkustannusindeksiin. Sopimuksen muita osapuolia ovat 
Jyväskylän yliopisto, Oulun yliopisto, Vaasan yliopisto, Kokkolan 
kaupunki, Keski-Pohjanmaan liitto, Pietarsaaren kaupunki, muut 
Keski-Pohjanmaan kunnat, Keski-Pohjanmaan korkeakouluyhdistys 
ry, Chydenius-Instituutin kannatusyhdistys ry sekä Keski-
Pohjanmaan tiede- ja korkeakoulusäätiö. 
 
Uudessa sopimuksessa ei ole merkittäviä muutoksia aikaisempaan. 
Maksuosuus vuonna 2025 säilyy vuoden 2024 tasolla. 
 
Sopimus yliopistokeskustoimintaan sitoutumisesta 2025-2029 on 
oheismateriaalina. 
 

Kaupunginjohtaja Kaupunginhallitus päättää hyväksyä oheismateriaalina olevan 
sopimuksen yliopistokeskustoimintaan sitoutumisesta 2025-2029. 
 

Päätös  
Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti hyväksyä kaupunginjohtajan 
ehdotuksen asiassa. 

 


